To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange

Company's Name: SOUTH ELECTRONICS

Date: 16-08-2023 12:45:34 PM

Subject: Violation of disclosure instructions, accounting s

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الجنوب للإلكترونيات التاريخ: 16-08-2023 12:45:34 PM الموضوع: مخالفة تعليمات الافصاح والمعايير المحاسبية ومعايير

To the respected gentlemen / Securities Commission, good greetings and after,, a reference to your letter No. 2/3/02445/23 dated 08/08/2023 and the subject of it is a violation of the disclosure instructions, accounting standards and auditing standards for the year 2004 based on the provisions of Article (4/b-8) of the disclosure instructions The exporting companies oblige each exporter to submit to the Authority an annual report that includes the international quality standards applied in the company, and with reference to the annual report for the year 2022 of the Southern Electronics Company PJSC, we inform you that the company does not meet the international quality standards.

السادة/ هيئة الاوراق المالية المحترمين تحية طيبة وبعد ،، اشاره الى كتابكم رقم 23/02445/3/2 تاريخ 2023/08/08 وموضوعه مخالفة تعليمات الافصاح والمعاييرالمحاسبية ومعايير التدقيق لسنة 2004 استنادا لاحكام المادة (4/ب-8) من تعليمات افصاح الشركات المصدرة تلزم كل مصدر بان يقدم للهيئة تقريرا سنويا متضمنا معايير الجودة الدولية المطبقة في الشركة ، وبالاشارة الى التقرير السنوي لعام 2022 لشركة الجنوب للالكترونيات م.ع.م ، نحيطكم علما ان الشركة لا تنطبق عليها معايير الجودة الدولية .

Please accept our sincere thanks and appreciation.
Chairman of Board of Directors
User Name: ahed NASSER

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: ahed NASSER